
Zápis z jednání předsednictva Českého veslařského svazu 
IČO:48136794, se sídlem: Zátopkova 100/2, 160 17 Praha 6 

 
č. 8 / 2017 

 
 

Datum:   1.8.2017 od 14.00 
Místo konání:  loděnice VK Smíchov   
Přítomni:    D. Macháček, Z. Pecka, M. Polášek, V. Chalupa, V. Maleček 
Předsedové komisí : T. Kubín, P. Janák, Z. Mejstřík, Z. Norková , R. Vondrák, P. Homolka 
Členové komisí :  T. Macas, M. Kurfirst, T. Kára 
Omluveni :  J. Poláček, P. Hlídek, J. Lukš, J. Starosta 
Trenéři :  S. Cox 
Hosté :  J. Kejval, T. Polanecký 
     
 
Úkoly:     

 
02/01/2008  Měsíční podávání zprávy o hospodaření ČVS 
Podána informace J. Johánkem.  
Termín: měsíčně 
Odpovídá :  J. Johánek 
 
06/05/2013 Zúčastňovat se jednání P-ČVS a informovat P-ČVS o dění v akademickém veslování 
Termín: průběžně 
odpovídá:  J. Lukš 
 
03/06/2015 Připravit návrh systému získání evropských dotací 
V evropských dotacích zatím nic nového není. 
Termín: průběžně 
odpovídá:  M. Kurfirst 
 
01/06/2015 Vytvořit pracovní skupinu, která bude řešit a reagovat na dopady novelizované vyhlášky o provozu 
na vodních cestách na veslování. Komise bude průběžně informovat P-ČVS. 
Seznámil T. Polanecký  
Termín: průběžně 
odpovídá:  J. Poláček, T. Polanecký, J. Johánek  
 
04/01/2016  Komunikovat s ČOV ve věci veslování na programu ODM  
Dnes probíhá ukázková regata v rámci ODM.   
Termín: průběžně 
Odpovídá:  J. Johánek  
 
02/03/2017 připravit návrh podpory akademického veslování pro P. Blechu a I. Uhlovou 
Bude rozpracováno, úkol trvá. 
Termín: září 2017 
Odpovídá:  marketingová komise  
 
03/01/2017 Komunikovat s FISA a ČAUS o možnosti pořádat AMS ve veslování 2020 
Úkol trvá. 
Termín: září 2017 
Odpovídá:  D. Macháček  
 
03/02/2017 Vypracovat směrnici pro získávání a obnovování trenérských licencí 
Úkol trvá. 
Termín: září 2017 
Odpovídá:  V Kučera 
 
03/03/2017 Vypracovat směrnici pro evidenci hospodaření s majetkem ČVS (včetně SCM) 
Směrnice poslána 1.8.2017 přesunuto napříště. 
Termín: září 2017 
Odpovídá:  V Kučera, T. Kubín, D. Kučera, J. Johánek, M. Frabša 
 
 
 
 



05/01/2017 Vytvořit návrh realizace projektu „Česko vesluje“ na rok 2017 
Pozastaveno, čekáme na opětovné vypsání programu.  
Termín: září 2017 
Odpovídá: V. Chalupa, J. Johánek, M. Kurfirst 
 
07/01/2017 Vytvořit kategorizaci registrovaných handicapovaných veslařů a zanesení této kategorizace do 
evidence členské základny 
Termín: září 2017 
Odpovídá: P. Janák, J. Johánek 
 
 
Předsednictvo ČVS schvaluje: 
 
1. Zápis z minulého P-ČVS                                         hlasování 5 pro, 0 proti, 0 zdržel 

  
2. Podpis kontraktu se společností KPMG ve věci vypracování studie udržitelnosti pořádání MS 2022  

                                              hlasování 5 pro, 0 proti, 0 zdržel 
 
3. P-ČVS vzalo na vědomí zhodnocení 1.pololetí S. Coxe  

 
4. Nákup nového stanu 6 x 3 m  pro potřeby reprezentace                           hlasování per rollam  6 pro, 0 proti, 0 zdržel 
                             
5. Přijetí klubu Veslařský a bruslařský klub Lipno, z.s. do ČVS. Získá tak pozici ostatního člena.   

                                              hlasování 5 pro, 0 proti, 0 zdržel 
 

6. P-ČVS vzalo na vědomí zhodnocení sezóny za 1. pololetí R. Vondráka  
 

7. Nákup nového stanu 6 x 3 m  pro potřeby reprezentace                           hlasování per rollam  6 pro, 0 proti, 0 zdržel 
                             
8. Doplnění člena chybějícího DK ČVS o mgr. Jitku Skochovou  hlasování 5 pro, 0 proti, 0 zdržel 

 
 

            
Informace : 

 
1. J. Kejval -  o vývoji v oblasti dotací na rok 2017 
2. D. Macháček – o vývoji v přidělování dotací MŠMT. Pokud bude potvrzena částka na Program V, bude projekt 

„Přijď veslovat“ v původně zamýšleném rozsahu. 
3. D. Macháček – o záměru pořádání MS 2022. Intenzivně se pracuje na státní garanci této akce. 
4. T. Macas – o práci akademické komise za 1.pololetí a stavu akademického veslování v ČR 
5. D. Macháček – o možných termínech oblastních mistrovství a MČR v roce 2018. Bude stanoveno příště. 
6. J. Johánek – o účasti české výpravy na MSU23 . 
7. J. Johánek – o účasti české výpravy na Coupe de la Jeunesse 
8. Z. Norková – o MČR masters v Třeboni 
9. Z. Norková – o rekordním počtu přihlášených posádek na FISA Masters  
10. D. Macháček – ME 2017 v Račicích by dle předběžných výsledků mělo skončit v zisku 
11. P. Janák – o probíhajících jednáních se střešními organizacemi handicapovaných sportovců 
12. Z. Mejstřík – o probíhajících kauzách DK 
13. M. Kurfirst – o činnosti SC Račice 
14. M. Kurfirst – o možnostech zvětšit členskou základnu na školách 
15. T. Kára – navrhl za lékařskou komisi k zvážení testování dle VO2 max. a sledování výkonu na kg váhy sportovce 

snížení počtu testování. Navrhuje testování na 2 km trati. Nedoporučuje střídání stran. 
16. T. Polanecký – o navrhovaných změnách pohybu lodí a lodního provozu během Primátorek 

 
 

 

Další P-ČVS proběhne  19. 9. 2017 od 14.00 v loděnici VK Blesk. 
 
Zapsal: J. Johánek 1. 8. 2017 
 


